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ORSZÁGGYŰLÉSI KEPVISELO
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Várom megtisztelő válaszát .

Országgyűlés Hivatala

irományszám :

Érkezett: 2004 OKT 2 9.

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mind a ketten tiszta vizet kívánunk tölteni a pohárba?" címmel a Házszabály 90 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós Környezetvédelmi és Vízügyi
miniszterhez . Akérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Méltatlannak és az eddigi parlamenti gyakorlattal össze nem egyeztethetőnek tartom,
ami a feltett kérdéseim és azok megválaszolását - vagy éppen meg nem válaszolását -
illeti .

Tudom, hogy az Ön és Munkatársai ideje is véges, és higgye el nekem, nem
szórakozásból teszem, amit teszek . Nekem is lenne más dolgom, mint havonta, több tucat
kérdéssel rohamozzam Önt. De nem tehetek mást, mert komoly problémák merültek fel,
amelyekre vagy nem találok választ, és a tárca se ad, vagy olyan összefüggéstelenségek -
hogy ne mondjam szabálytalanságok - derülnek ki, amelyek nem teszik lehetővé a tisztán
látást.

Miért gondolja, hogy a képviselői munkával összeegyeztethetetlen, ha komoly,
környezetvédelmi szakmai kérdések érdeklik a képviselöt, és az a tetejében még össze is
függ munkájával, vagy mint éppen az én esetemben, még a választókörzetem gondjaival
is?

Mi lehet annak az oka, hogy - kimondottan - szakmai - kérdésekre nem kapok
választ, helyette többször leírja, hogy erre már válaszolt? Ez, pedig nincs így!

Tisztelettel kérem Ont, hogy egy olyan időben, amikor mind a ketten a Parlamentben
tartózkodunk - erre leginkább alkalmas az interpellációk és kérdések időszaka - szánjunk
egy rövid időt arra, hogy hogyan is néz ki ez a dolog . Tisztelettel ajánlom Önnek, hogy -
példaként - nézze meg a „Sérült-e a lakosság joga" című kérdés sorozatot és ebből is
megállapíthatja, hogy mennyire nem kaptam választ a feltett kérdésekre . Természetesen
mindegyik kérdés vonatkozásában állok az egyeztetés elé .
Tisztelt Miniszter Úr!

Segít Ön abban, hogy tisztán láthasson a képviselő?
Ha igen, elfogadja az egyeztetést kérő ajánlást először az említett kérdés

vonatkozásában, de később akár az összes felmerült problémánál is?

Írásbeli kérdés
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